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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

21. maj 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 57

Forslag til folketingsbeslutning om mulighed for eftergivelse af sagsomkost-

ninger i straffesager.

Af Karina Lorentzen (SF) m.fl.

Spørgsmål 19
Kan ministeren bekræfte, at der i 2004 blev nedsat en arbejdsgruppe 
vedrørende sagsomkostninger i forhold til tidligere dømte i straffesager, og 
hvor langt er arbejdsgruppen i givet fald nået?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-

valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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